
 

Český rybářský svaz, z.s.                           
místní organizace Žehuň 
IČO: 47528630 
Žehuň 136  PSČ: 289 05 
 

 

Č.j.: 11/2023 

Zápis z výborové schůze MO ČRS Žehuň  

konané 06.10.2023 v Dobšicích od 18:00  

Přítomni: Ing. Ondřej Jedlička, Ing. František Malý, Mgr. Oldřich Novotný, Pavel Bohatý, Jakub Syrový, 
Pavel Bořek  

Omluveni: Luboš Vondráček 

Hosté: Jan Psota 

 

Program:  

1) Zahájení schůze (Ing. Jedlička - předseda)  

2) Zpráva předsedy (Ing. Jedlička)  

3) Zpráva hospodáře (Psota)  

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

5) Diskuse    

 

1. Zahájení schůze (předseda Ing. Jedlička)  

- Jednání výborové schůze zahájil předseda MO ČRS Žehuň, přivítal přítomné členy výboru i hosty a 
seznámil je s programem a plánovaným průběhem výborové schůze. K programu nebyly žádné 
připomínky a byl jednomyslně schválen. Schůzi nadále řídil. 

2. Zpráva předsedy – informoval o obsahu došlé pošty, připomněl a provedl kontrolu zápisu a usnesení 
z minulé chůze 

 



- po diskusi členů výboru bylo rozhodnuto, že výroční členská schůze MO Žehuň se uskuteční dne 
2.3.2024 v sále Dobšického šenku v obci Dobšice a to od 14 hodin – sál předseda zarezervuje 

- informoval o plánovaném vypouštění Žehuňského rybníka a termínu jeho výlovu 

- informoval o vyúčtování členských známek povolenek ve spolupráci s pokladníkem a následném 
předání na Středočeský územní svaz, spolu s objednávkou cenin a rok 2024 

- ve věci zavedení RIS (Rybářského informačního systému) budou k dispozici on-line školení a z těchto 
budou následně záznamy. Musíme podniknout kroky k získání dat od členské základny, aby při výdeji 
povolenek bylo minimalizováno dlouhé čekání členů. Záleží také jak samotný RIS bude fungovat a zda 
nebudou výpadky.  

- informoval o provedení technické prohlídky na rybářském přívěsném vozíku – TP bez závad 

- sdělil že Povodí Labe odtěžilo část sedimentu v Dobšicích tzv. u Palisády – uvidíme, zda toto vydrží a 
jak bude situace vypadat po výlovu Žehuňského rybníka 

- informoval o podání závěrečné zprávy o udržitelnosti na SZIF, ve věci pořízeného vybavení z dotačních 
prostředků před 5 lety. Závěrečná zpráva byla podána v souladu s pravidly SZIF a byla bez závad 
schválena.  

- sdělil, že od Katastrální úřadu Nymburk přišlo oznámení, o scelení některých parcel v k. ú. Sány a to 
parcel, které se nachází ve vodní ploše rybníka Nádrž. Dojde ke sloučení 6 parcel do 1, kdy výměra 
zůstane v plné výši zachována.  

 

3. Zpráva hospodáře (Psota)  

- sdělil, že se zúčastnil kontrolní den ve věci stavby jezu v Sánech dne 12.9.2023. Na tomto kontrolním 
dnu bylo se zástupcem MO Žehuň projednáváno zejména napojení rybníka Nádrž na těleso nového 
jezu a řešena vpusť do tohoto odběrného objektu. Zejména bylo řešeno, jakým technickým způsobem 
bude zamezeno úniku ryb, následného uzavírání vpusti atd. práce na jezu budou dokončeny do konce 
roku 2023 

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

– informoval o stavu pokladny a účtu a navýšení na spořícím účtu 

5 Diskuse  

p. Bořek – informoval o údržbě břehových porostů v Sánech  

Příští schůze výboru MO Žehuň se bude konat dne 03.11.2023 v Dobšicích od 18:00. 

 

Ing. Ondřej Jedlička v.r.                                                                      Pavel Bořek v.r. 

   předseda MO                                                                                            jednatel MO   


